
Gunoiul neselectat nu va mai fi ridicat de 

la Găneasa 

     

                        
 

Locuitorii și Primăria din Găneasa vor suporta amenzi mari dacă selectarea gunoiului nu se va 

face cum trebuie. 

Primarul comunei, Dumitru Costea trage un semnal de alarmă: cetățenii trebuie să se 

obișnuiască să arunce gunoiul selectiv. Altminteri, dacă îl vor arunca amestecat, ca până acum, 

primăria va plăti bani grei din bani publici. „Pe lângă faptul că nu prea avem acești bani, care oricum 

ne sunt foarte necesari, vă rog și vă îndemn să avem o comunicare în exterior și să încurajăm 

oamenii să arunce selectiv gunoiul. Altfel, primăria va plăti, iar sumele vor crește. Vor ajunge, 

probabil, la miliarde lei, și îmi asum ceea ce spun. Vorbim de bani pe care va trebui să îi luăm din 

taxele și impozitele cetățenilor și să îi dăm mai departe, către APM, pentru că ei aruncă gunoiul de-

a valma”, a spus edilul. 

De asemenea, acesta a explicat modul în care cetățenii trebuie să facă selecția gunoiului: 

„înainte era acea sortare a gunoiului pe categorii precum „plastic”, „sticlă”, „hârtie/carton”, acum 

avem două mari categorii: fracția umedă și fracția uscată. Fracția uscată include categoriile amintite 

mai devreme (hârtie/carton, plastic etc.), iar fracția umedă conține deșeuri menajere obișnuite, 

resturi alimentare sau cele rezultate din producerea hranei. Și noi, la nivel de instituție, vom fi foarte 

riguroși cu treaba aceasta. Altfel, repet, vom plăti anual miliarde de lei de la bugetul local și nu avem 

acești bani”. 
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